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В статье рассматриваются некоторые проблемы правового регулирования в российском законодательстве суррогатного 
материнства. Анализируются правовая природа такого договора, его субъектный состав. Обращается внимание на недостатки его 
законодательного определения. Отмечаются некоторые трудности практической реализации договора на суррогатное материнство, 
обусловленные правовой незащищенностью как суррогатной матери, так и потенциальных родителей. Делается вывод о необходи
мости легального закрепления рассматриваемого договора, его более подробной нормативной регламентации. 
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The article deals with some problems of legal regulation in the Russian legislation of surrogacy. The legal nature of such a contract 
and its subject composition are analyzed. Attention is drawn to the shortcomings of its legislative definition. There are some difficulties in 
the practical implementation of the contract for surrogacy, due to the legal insecurity of both the surrogate mother and potential parents. 
The conclusion is made about the need for legal consolidation of the contract under consideration, its more detailed regulatory regulation.
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